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Írásbeli kérdés

„Hogyan változott az irányító hatóságok létszáma?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Szilvást' György Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszter úr
részére. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az 1. Nemzeti Fejlesztési Terv operatív programjainak - eddig az adott minisztériumoknál
működő - irányító hatóságai a Nemzeti Fejlesztési Ügynökséghez kerültek, kivéve AVOP . A
Nemzeti Fejlesztési Ügynökség létszáma ezáltal jelentősen növekedett . Jelenleg nincs
ínformációnk arról, hogy hogyan érintette ez a változás a Nemzeti Fejlesztés Ügynökség
alkalmazottainak létszámát, ezért kérdezem a következőket:

•

	

Hány ember került át a Nemzeti Fejlesztési Ügynökséghez a minisztériumok irányító
hatóságaiból?

•

	

Hány új embert vettek fel az irányító hatóságok átvett emberein kívül a Nemzeti
Fejlesztési Ügynökséghez?

•

	

Milyen költségvetési forrásból fedezik a június óta felvett alkalmazottak fizetését?
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